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Zápisnica z rokovania rady OZ PRO GALANTA 

 zo dňa 11.11.2024 

 

 

Prítomní členovia:   p. Horváth Zoltán,  

p. Stern Juraj,  

p. Horváth Mikuláš,  

p. Horváth Tomáš, 

p. Brizlák Róbert, 

p. Štalmachová Zuzana 

Ospravedlnený:   p. Královič Marcel 

Zapisovateľ:   p. Madarová Lucia 

 

 

 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie  

2. Zúčtované dotácie za rok 2024 

3. Podané projekty tvoríme kraj – MDD 

4. Projekt Podnikaj s nami – návrhy na prednášajúcich 

5. Projekt Podnikaj s nami – zapojenie škôl 

6. Úhrada ročného poplatku  

7. Vianočné posedenie – termín 17.12.2024 

8. Vianočne posedenie – zapojenie firiem – možnosť prezentácie 

9. Rôzne – diskusia 

10. Záver 

 

 

 

 

 



Bod číslo 1: Predseda OZ PRO GALANTA p. Horváth privítal členov rady Občianskeho združenia 

PRO GALANTA  

  

Bod číslo 2: v roku 2024 PRO GALANTA získala financie zo strany Mesta Galanta na Medzinárodný 

deň detí v sume 1.000,-- €. Cieľom projektu bolo vytvoriť deň plný detskej radosti a osláviť tak 

Medzinárodný deň detí. Tohto výletu sa zúčastnilo cca 200 ľudí. Spoločne sme navštívili Baťov 

kanál v Skalici  a hrad Červený kameň. Druhý projekt, na ktorý sme získali financie – 1.500,-- 

€, bol projekt Láska kvitne v každom veku, zameraný na terapeutické pomôcky pre seniorov. 

Vďaka týmto peniazom sa nám podarilo odovzdať do Domova pre seniorov Patria terapeutické 

pomôcky - terapeutické bábiky, terapeutické podložky, pomôcky pre jemnú motoriku seniorov 

ako aj terapeutické zvieratka. Taktiež do domovu Senior Care Kaskády terapeutickú pomôcku 

pre jemnú motoriku a na psychiatrické oddelenie do Galanty terapeutické zvieratko 

a terapeutické pomôcky pre rozvoj jemnej motoriky.  

 Otvoreným projektom pre rok 2024 zostáva ešte „Podnikaj s nami“. Tento projekt je stále aktívny 

a trvá do konca novembra 2024.  

 

Bod číslo 3: Na rok 2025 sme podali projekt za OZ PRO GALANTA na Tvoríme kraj TT s názvom 

Park detskej radosti. Ide o projekt zameraný na oslavu Medzinárodného dňa detí 2025. 

 

1. Bod číslo 4 a 5: Predseda OZ p. Horváth informoval prítomných členov, že projekt pod názvom 

„PODNIKAJ S NAMI “ ako pilotný projekt na Slovensku v spolupráci s  Mestom Galanta a TJ 

GROUP, stále beží. Tento projekt je spojený aj s prednáškami na stredných školách. Na danom 

zasadnutí sa členovia OZ PRO GALANTA dohodli že prvá prednáška sa uskutoční na strednej 

škole 18.11.2024 a to konkrétne na Strednej odbornej škole obchodu a služieb Z. Kodálya 

v Galante. Prednáška bude trvať približne 1,5 hod. Cieľom nie je len priviesť žiakov 

k podnikaniu ale ukázať im možnosti, ktoré sa im po dokončení štúdia ponúkajú. Získajú 

informácie aké sú plusy a mínusy podnikania, čo všetko to zo sebou prináša. Cieľom je tiež 

priblížiť žiakom možnosti, ktoré sú na Slovensku a aký je rozdiel medzi 

podnikateľom,  zamestnancom či živnostníkom. Vzdelávanie je zamerané na zvyšovanie 

povedomia obyvateľov a chce poukázať na praktické fungovanie podnikateľských subjektov. 

Pri rozhodovaní sa o tom, či začať podnikať sa väčšinou zvažujú konkrétne možnosti 

a budúcnosť, preto je dôležité byť informovaný o všetkých povinnostiach a obmedzeniach 

vyplývajúcich z podnikania, nemenej dôležité je ukázať určité veci priamo v praxi. 

https://sosoasga.edupage.org/
https://sosoasga.edupage.org/
https://sosoasga.edupage.org/
https://sosoasga.edupage.org/
https://sosoasga.edupage.org/
https://sosoasga.edupage.org/


Podnikatelia v seminári majú skúsenosti a know-how z rôznych oblastí – výroby a predaja 

produktov, ponuky služieb, ale aj vývoja zložitých technológií alebo IT riešení na mieru. Niektorí 

podnikajú len v určitom regióne Slovenska, niektorí globálne a ďalším sa podarilo preniknúť na 

okolité trhy. Ich pohľady sa v niektorých oblastiach zhodujú, v iných sa zase líšia a tieto 

skúsenosti chceme posunúť aj ďalej.  

Cieľom projektu je najmä zvýšenie pravdepodobnosti vzniku lokálnych podnikov a služieb na 

posilnenie kvality regionálneho života, brzdenie odlivu obyvateľov, pomoc občanom s 

uplatnením sa na lokálnom trhu práce a vytvorenie udržateľnej pre-inkubačnej infraštruktúry na 

území mesta Galanta pre podporu priebežného vzniku nových podnikateľských projektov a 

firiem. Taktiež zvážiť vzdelanosť a povedomie obyvateľov o fungovaní podnikateľskej sféry 

(podnikateľskej obce) na území mesta. V mnohých oblastiach tento kurz podnikania posunie 

uvažovanie zúčastnených o podnikaní a ukáže im nové pohľady. Vďaka kurzu sa budú môcť na 

chvíľu zastaviť a popremýšľať o podnikaní v širších súvislostiach.  

Prvej prednášky sa zúčastnia viacerí členovia OZ PRO GALANTA ako aj podnikatelia z mesta 

Galanta.  

 

Bod číslo 6: Predseda OZ PRO GALANTA informoval o úhradách členského poplatku. Momentálne 

má OZ PRO GALANTA 80 členov. Poplatok neuhradilo 8 členov. Na základe tohto stretnutia 

títo 8 členovia obdržia ešte mail – pripomienku o úhrade členského poplatku, aby aj naďalej 

mohli byť členmi OZ. 

 

Bod číslo 7 a 8: Predseda Občianskeho združenia p. Horváth Zoltán na základe stretnutia 

s predstaviteľmi mesta Galanta oboznámil členom OZ PRO GALANTA s pripravovaným 

podujatím v spolupráci s mestom. Ide o Vianočne posedenie, ktoré sa uskutoční 17.12.2024 

o 18.00 hod v Penzióne Viktória. Každý z pozvaných obdrží pozvánku, ktorou sa preukáže pri 

vstupe. Povinný je  Dress code. Business casual. Bližšie informácie budú uverejnené mestom 

Galanta.  

 Zároveň na stretnutí bola predostretá možnosť prezentácie podnikateľských subjektov na tomto 

posedení. Každý z prítomných bude mať možnosť odprezentovať svoju spoločnosť, či už cez 

prezentáciu, propagačné materiály a pod. Túto informáciu obdržia členovia OZ mailom 

v najbližších dňoch.  

 

 

 

 



Bod číslo 9:  Diskusia 

- Členmi OZ bolo navrhnuté dať vyrobiť nálepku a každá spoločnosť, člen OZ obdrží túto 

nálepku, čím bude vedieť označiť svoju spoločnosť s logom a nápisom „Aj ja som PRO 

GALANTA“  

- Členmi OZ bolo navrhnuté začiatkom roku 2025 uskutočniť pracovné stretnutie 

s predstaviteľmi Mesta Galanta a prejsť si body  ako územný plán mesta, nakoľko sa v meste 

plánuje výstavba McDonald's Corporation, ktorý je jednou z najväčších reštaurácií rýchleho 

občerstvenia. Ďalším bodom stretnutia by bola parkovacia politika mesta ako aj investičné 

projekty mesta. 

- Tomáš Horváth predstavil projekt, ktorý bol podaný aj na Tvoríme kraj TT – oslavy 1. mája, 

kde by chceli tento rok viac spropagovať podnikateľov mesta Galanta.  

 

Bod číslo 10 : Predseda OZ poďakoval prítomným za účasť a poprial im všetko dobré 


